

Title (en)  
Device for the identification of a rotating object.

Title (de)  
Vorrichtung zum Erkennen eines Rotationskörpers.

Title (fr)  
Dispositif d'identification d'un objet de révolution.

Publication  
**EP 0030196 A1 19810610 (FR)**

Application  
**EP 80401720 A 19801202**

Priority  
FR 7929926 A 19791204

Abstract (en)  
Device for the identification of a rotating object, in particular a bottle. According to the invention, a handling mat (1) is provided along which is arranged an identification station essentially comprising a set of parallel sensors (7) which are mounted to pivot about an axis (5) in a manner such as to come into contact, essentially under the effect of their own weight, with the object to be identified which is propelled by the mat; coding means possessing one or more light sources (9a), a set of photosensitive cells (9b) and holes (13) made in the sensors (7) make it possible to generate an electrical signal which represents the shape of the objects. The invention is applicable, in particular, to the automatic sorting of bottles before their recycling. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Dispositif d'identification d'un objet de révolution et notamment une bouteille. Selon l'invention, on prévoit un tapis de manutention (1) le long duquel est agencé un poste d'identification composé essentiellement d'un jeu de palpeurs (7) parallèles et montés-pivotants autour d'un axe (5) de façon à entrer en contact essentiellement sous l'effet de leur propre poids avec l'objet à identifier véhiculé par le tapis; des moyens de codage comportant une ou plusieurs sources lumineuses (9a), un jeu de cellules photosensibles (9b) et des trous (13) pratiqués dans les palpeurs (7) permettent d'engendrer une information électrique représentative de la forme des objets. L'invention s'applique notamment pour le tri automatique des bouteilles, avant leur recyclage.

IPC 1-7  
**B07C 5/12**; **B07C 5/08**; **G07F 7/06**

IPC 8 full level  
**B07C 5/12** (2006.01); **G07F 7/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B07C 5/124** (2013.01); **G07F 7/0609** (2013.01)

Citation (search report)  
• GB 1160759 A 19690806 - OWENS ILLINOIS INC [US]  
• US 3018889 A 19620130 - FOUSE FREDERICK Z  
• GB 553925 A 19430610 - ALEXANDER HYDE WEBSTER  
• US 1901528 A 19330314 - HENRY OLSEN

Cited by  
FR2515392A2; EP0349572A4; FR2563926A1; WO8505207A1

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0030196 A1 19810610**; FR 2471001 A1 19810612

DOCDB simple family (application)  
**EP 80401720 A 19801202**; FR 7929926 A 19791204